
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

Radni - Sesja 

Protokół nr LXXIII/2024 

Z LXXIII Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

w dniu 7 marca 2024 roku 
  

LXXIII Sesja w dniu 7 marca 2024 roku odbyła się w Sali USC w Urzędzie Miejskim w 
Kuźni Raciborskiej.  

Obrady rozpoczęto 7 marca 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:20 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Marcin Czerniej 

2. Gerard Depta 

3. Ernest Drazik 

4. Gerard Hanusek 

5. Adrian Juraszek 

6. Mateusz Kot 

7. Elżbieta Kozłowska 

8. Maciej Kriwienok – nieobecny  

9. Adrian Lepiarczyk - nieobecny 

10. Grażyna Tokarska 

11. Mariola Wajda 

12. Roman Wilk 

13. Manfred Wrona 

14. Ilona Wróbel 

15. Henryk Wrzosok 

 

Oprócz Radnych, w sesji wzięli udział Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli:  

1. Gąska Jacek – nieobecny  

2. Wyszomierska Maria   



3. Gacka Norbert  

4. Górecka Gizela     

5. Juraszek Adrian  

6. Krybus Jan     

7. Hawro Przemysław     

8. Waśniowska Marcelina   

9. Węglorz Wojciech - nieobecny 

oraz  

Pan Paweł Macha – Burmistrz Miasta 

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta 

Pani Aleksander Żukowski – Radca Prawny 

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa 

Pani Katarzyna Emrich – Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  

Pani Patrycja Treffon – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Pan Krzysztof Kapusta – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kuźni 
Raciborskiej 

Pan Radosław Kasprzyk – Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. 
z o.o.  

w Kuźni Raciborskiej 

Pan Ireneusz Wojcieski – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kuźni Raciborskiej 

Pan Krzysztof Kopeć – Dyrektor Gminnego Ośrodka Turystyki i Promocji w Rudach 

Pan Ireneusz Wojcieski – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kuźni Raciborskiej  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

  Pan Gerard Depta – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył LXXII sesję Rady Miejskiej 
w Kuźni  Raciborskiej. Po otwarciu Sesji Przewodniczący stwierdził obecność 13 radnych, co 
czyni obrady prawomocnymi. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Po stwierdzeniu prawomocności obrad Przewodniczący przedstawił porządek obrad.  

Przewodniczący odczytał 4 wnioski Burmistrza o wprowadzenie nowych punktów obrad.  

 



Głosowano w sprawie: 

wniosek 1.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona 

Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek 2.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona 

Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek 3.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona 

Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek 4.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona 

Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona 

Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 



Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 

 

Porządek obrad LXXIII Sesji przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zatwierdzenie protokołu nr LXXII z 1.02.2024 r. 
4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
5.1 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 
5.2 zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 
5.3 zwolnienia położonych na terenie Gminy Kuźnia Raciborska budynków lub ich części 

będących własnością przedsiębiorców od podatku od nieruchomości, w ramach pomocy de 
minimis, 

5.4 wyrażenia zgody na zawarcie Umowy Partnerskiej w celu wspólnej realizacji projektu pt.: 
„Zwiększenie efektywności energetycznej poprzez termomodernizację w budynkach gminnych 
na terenie gminy Kuźnia Raciborska oraz budynku ekspozycyjnego Muzeum w Raciborzu przy 
ul. Chopina 12” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w 
ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021-2027, 

5.5 udzielenia dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 
robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

5.6 przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Kuźnia Raciborska w 2024 roku", 

5.7 rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej, 
5.8 ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych 

straży pożarnych oraz kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych, 
5.9 przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi na Uchwałę 

Nr III/35/2003 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 28 stycznia 2003 r. w sprawie 
wysokości diet dla radnych, sołtysów i przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz zwrotu 
kosztów podróży służbowych, 

5.10 wyrażenie zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, 
5.11 udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Raciborskiego, 
5.12 zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r. 

w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

6. Wnioski. 
7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących.  
8. Zakończenie obrad. 
 
3. Zatwierdzenie protokołu nr LXXII z 1.02.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu nr LXXII z 1.02.2024 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Manfred Wrona, Ilona Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Roman Wilk, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 

 

4.  Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

Informację o podjętych działaniach, odbytych spotkaniach oraz plany i informacje bieżące 

przedstawił Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska Pan Paweł Macha. 

Wypowiedź Burmistrza Miasta dostępna jest na nagraniu obrad LXXIII Sesji Rady Miejskiej 

udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Uwag, ani pytań nie zgłoszono. 

W trakcie Sesji do obrad dołączył Radny Mateusz Kot. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Tokarska.  

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 
Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, 
Henryk Wrzosok 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mateusz Kot 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIII/563/2024 



5.2. zmian w budżecie gminy na 2024 rok,  
Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Tokarska.  

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 
Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, 
Henryk Wrzosok 
PRZECIW (1) 
Mateusz Kot 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIII/564/2024 
 

5.3. zwolnienia położonych na terenie Gminy Kuźnia Raciborska budynków lub ich 
części będących własnością przedsiębiorców od podatku od nieruchomości, w ramach 
pomocy de minimis, 
 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Tokarska.  

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zwolnienia położonych na terenie Gminy Kuźnia Raciborska budynków lub ich 
części będących własnością przedsiębiorców od podatku od nieruchomości, w ramach 
pomocy de minimis, 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz 
Kot, Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, 



Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIII/565/2024 
 
 
5.4. wyrażenia zgody na zawarcie Umowy Partnerskiej w celu wspólnej realizacji 
projektu pt.: „Zwiększenie efektywności energetycznej poprzez termomodernizację w 
budynkach gminnych na terenie gminy Kuźnia Raciborska oraz budynku 
ekspozycyjnego Muzeum w Raciborzu przy ul. Chopina 12” współfinansowanego z 
Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Fundusze 
Europejskie dla Śląskiego 2021-2027, 

Projekt uchwały omówiła Pani Roksana Pytlik – Sekretarz Miasta.   

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 
zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformował Przewodniczący Komisji Pan Gerard 
Hanusek. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 
Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Tokarska.  
 

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie Umowy Partnerskiej w celu wspólnej realizacji projektu pt.: 
„Zwiększenie efektywności energetycznej poprzez termomodernizację w budynkach 
gminnych na terenie gminy Kuźnia Raciborska oraz budynku ekspozycyjnego Muzeum w 
Raciborzu przy ul. Chopina 12” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021-2027, 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz 
Kot, Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, 
Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIII/566/2024 
 
 

 



5.5. udzielenia dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

Projekt uchwały omówiła Pani Roksana Pytlik – Sekretarz Miasta.   

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 
zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformował Przewodniczący Komisji Pan Gerard 
Hanusek. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 
Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Tokarska.  

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz 
Kot, Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, 
Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIII/567/2024 
 
5.6. przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kuźnia Raciborska w 2024 roku" 

Projekt uchwały omówiła Pani Patrycja Treffon- Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i 
Rolnictwa.   

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 
zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformował Przewodniczący Komisji Pan Gerard 
Hanusek. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 
Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Tokarska.  

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Kuźnia Raciborska w 2024 roku", 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz 
Kot, Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, 
Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIII/568/2024 
 
5.7. rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej, 

Projekt uchwały omówiła Pani Roksana Pytlik – Sekretarz Miasta.   

Komisja Wniosków, Skarg i Petycji zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformował 
Przewodniczący Komisji Pan Ernest Drazik. 

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej,  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz 
Kot, Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Roman Wilk, Manfred Wrona 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIII/569/2024 
 
 
5.8. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
ochotniczych straży pożarnych oraz kandydatów na strażaków ratowników 
ochotniczych straży pożarnych, 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Tokarska.  

Uwag nie wniesiono. 



Głosowano w sprawie: 
ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży 
pożarnych oraz kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych, 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz 
Kot, Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, 
Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIII/570/2024 
 
5.9. przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi na 
Uchwałę Nr III/35/2003 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 28 stycznia 2003 r. 
w sprawie wysokości diet dla radnych, sołtysów i przewodniczącego Zarządu Osiedla 
oraz zwrotu kosztów podróży służbowych, 

Projekt uchwały omówiła Pani Roksana Pytlik – Sekretarz Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 
Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Tokarska.  

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi na Uchwałę Nr 
III/35/2003 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 28 stycznia 2003 r. w sprawie 
wysokości diet dla radnych, sołtysów i przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz zwrotu 
kosztów podróży służbowych, 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz 
Kot, Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, 
Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIII/571/2024 



 
 
5.10. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, 

Projekt uchwały omówiła Pani Małgorzata Pabian- Kierownik Referatu Gospodarki 
Nieruchomościami.   

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 
zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformował Przewodniczący Komisji Pan Gerard 
Hanusek. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 
Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Tokarska.  

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej,  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz 
Kot, Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, 
Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIII/572/2024 
 

5.11. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Raciborskiego, 

Projekt uchwały omówił Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa.   

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Raciborskiego,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz 
Kot, Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, 
Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 



Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIII/573/2024 
 
5.12. zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 
21.12.2023 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r. 
w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz 
Kot, Elżbieta Kozłowska, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, 
Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIII/574/2024 
 
6. Wnioski. 

Został zgłoszony następujący wniosek: 

1) Wniosek Radnego Manfreda Wrony:  

Przedstawić na kolejnej Sesji Rady Miejskiej pełną informację, wszystkie podjęte 

działania dotyczące realizacji petycji w sprawie budowy żłobka i przedszkola w Rudach.  

 

Podczas zgłaszania wniosków wywiązała się dyskusja dotycząca wypowiedzi na portalach 
radnego Macieja Kriwienoka dotycząca sformułowania „wolnych środków burmistrza”, które 
mają być przeznaczone na projekt placu zabaw na Osiedlu w Kuźni Raciborskiej. Na 
zakończenie dyskusji burmistrz potwierdził, że i tak sfinansuje projekt placu zabaw. 

W dyskusji udział wzięli : Grażyna Tokarska, Elżbieta Kozłowska, Manfred Wrona, Roman 
Wilk, Mateusz Kot, Paweł Macha. 

 
 



 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że poczta kierowana do Rady Miejskiej na 
bieżąco przekazywana jest przez system e-sesja.   

8. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował 
wszystkim za udział i zamknął LXXII Sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

 

 

      Przewodniczący 

 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

  

         Gerard Depta   

 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Marcin Gałuszka-Biernacki 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


